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Marine Le Penová

Spiegel:  Paní  Le  Penová,  vaše  Národní
fronta,  která získala 25 procent voličských
hlasů je jedním z hlavních vítězů květnových
voleb do Evropského parlamentu. Jak k tomu
mohlo dojít?

Le  Penová:  Francouzi  chtějí  získat  kontrolu  nad
jejich vlastní zemí. Chtějí určovat kurz jejich vlastní
ekonomiky a přistěhovalecké politiky.  Chtějí  aby
jejich vlastní zákony získaly přednost před zákony
Evropské unie.  Francouzi  pochopili,  že  Evropská
unie  nenaplňuje  utopii,  která  jim  byla  prodána.
Evropská  un ie  se  výrazně  vzdá l i l a  od
demokratického  způsobu  fungování.

SP:  Nicméně  před  volbami  bylo  řečeno,  že  jmenování  čelných  kandidátů
zastupujících dvě největší skupiny – Jean-Claude Junckera za středopravicovou a
Martina Schulze za středolevicovou – posílí demokracii v EU.

LP:  To  jsou  absolutní  lži.  Každý  ví,  že  parlament  nebude  finálně  rozhodovat  o  příštím
předsedovi  Evropské  komise.

SP: Chcete zničit Evropu?

LP: Chci zničit Evropskou unii, ne Evropu! Věřím v Evropu národních států. Věřím v Airbus a
Ariane, v Evropu založené na spolupráci. Co nechci je Evropský sovětský svaz.

SP: Evropská unie je obrovským mírovým projektem. Pomohla zajistit 70 let bez
války na evropském kontinentě.

LP: Ne, Evropa je válka. Ekonomická válka. Nepřátelství mezi zeměmi narůstá. Němci jsou
očerňováni jako krutí, Řekové jako podvodníci, Francouzi jako lenoši. Paní Merkelová nemůže
navštívit žádnou evropskou zemi bez toho, aby nebyla ochraňována stovkami policistů. Takto
nevypadá bratrství.

SP: Směřujete do Bruselu pouze abyste mohla bojovat se systémem.

LP: A proč ne? Evropská unie je hluboce škodlivá, je to antidemokratické monstrum. Chci
zabránit, aby se stala ještě větším monstrem, všechno shrabovala svými drápy a rozšiřovala
svá chapadla do všech oblastí naší legislativy. Během naší slavné historie zemřely miliony
Francouzů za svobodu naší země. Dnes však prostě umožňujeme, aby nám bylo naše právo
na sebeurčení ukradeno.

SP: Popravdě jste však nevyhrála volby kvůli vašemu postoji k EU, ale protože
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Fancouzi jsou rozčílení nad jejich ekonomickou situací a prezidentem Françoisem
Hollandem. Poděkovala jste mu?

LP: Ne. Musela bych totiž potom také zavolat Sarkozymu. Francie se nachází v tomto stavu
protože  Sarkozyho konzervativní  Unie  pro  lidové  hnutí  (UPM)  a  Hollandova Socialistická
strana se podřídily evropským smlouvám. Tyto smlouvy hájí celkem dobře německé zájmy,
avšak francouzské zájmy velice chabě.

SP: Německu by teda měla být dávána vina za francouzskou mizérii?

LP: Kdykoli  slyším lidi  vyslovovat protiněmecké nálady, tak říkám: Nemůžete dávat vinu
Německu za to, že brání své zájmy. Nemůžu dávat za vinu paní Merkelové, že chce silné
euro. Dávám vinu našim vlastním politickým vůdcům, kterí nehájí naše zájmy. Silné euro
ruinuje naši ekonomiku.

SP: Proč tvrdíte, že euro pomáhá jen Německu?

LP: Z prostého důvodu, protože bylo vytvořeno v Německu pro Německo.

SP: Byl to ale François Mitterand kdo usiloval o zavedení eura s cílem zabránit
vzestupu Německa. Ve skutečnosti bylo pro Němce velmi těžké vzdát se německé
marky.

LP: To je jiný příběh. Mitterand usiloval o prosazení integrace prostřednictvím společné měny
euro.  Avšak z ekonomického hlediska je euro německé. Pokud bychom se vrátili  zpět k
národním měnám,  německá  marka  by  byla  jedinou  měnou,  která  by  posílila  kurz  vůči
ostatním měnám (apreciace), což by znamenalo konkurenční nevýhodu pro Německo. Naše
měna by oproti tomu byla devalvována, což by nám poskytlo trochu více manévrovacího
prostoru.

SP: Jinými slovy, hlasy pro euroskeptiky znamenají hlasy proti Německu?

LP: Není zde pochyb, že model který hájíme je ve srovnání se současným modelem méně
pozitivní pro Německo. Německo se stalo ekonomickým srdcem Evropy, protože naši političtí
vůdcové jsou slabí. Německo by však nemělo nikdy zapomenout, že Francie je politickým
srdcem Evropy. To co se zde dnes odehrává nastiňuje, co se bude odehrávat v nadcházejících
letech ve zbytku Evropy: velký návrat národního státu, který se oni snaží vymazat z povrchu
zemského.

SP: Považujete Angelu Merkelovou za nepřítele?

LP: Respektuji politické vůdce, kteří hájí zájmy jejich vlastních zemí. Její politika je prospěšná
pro Německo, naneštěstí je však škodlivá pro všechny ostatní země. Mé varování zní: buďte
opatrná, paní Merkelová. Pokud nevidíte utrpení, které bylo uvaleno na ostatní evropské
národy, potom se Německo může stát předmětem nenávisti. Merkelová věří, že je možné
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prosazovat politiku v ostatních zemích proti vůli jejich obyvatel, což by nikdy neučinila v
Německu,  kde jsou výsledky voleb respektovány.  Avšak ona chce uvalit  její  politiku  na
ostatní. Tato snaha povede k rozvrácení Evropské unie.

SP: Opravdu chcete, aby Francie opustila euro?

LP: Říkám to již od dob francouzské prezidentské volební kampaně. Je to složitý problém a
vzala jsem na sebe velké riziko. Velice dobře si uvědomuji, že politické třídy rozšiřují strach
mezi voličstvem: Bez eura, slunce přestane svítit, řeky přestanou téct a vstoupíme do doby
ledové…

SP: Konec eura by však jistě vedl k ekonomické katastrofě.

LP: Tomu absolutně nevěřím. Byla by to neuvěřitelná příležitost. Pokud neopustíme euro, tak
zkrachuje. Buď dojde lidovému povstání, protože lidé si už nebudou chtít více nechat pouštět
žilou – nebo si Němci řeknou: Stop, nemůžeme donekonečna platit za chudé.

SP: Nyní však společně s vámi přichází 24 poslanců do Bruselu…

LP:  …jako  čtvrtá  nejsilnější  stranická  skupina  za  německými  křesťanskými  demokraty,
italskou Demokratickou stranou a německými sociálními demokraty.

SP: Nicméně k vybudování politické skupiny EP potřebujete poslance ze sedmi
různých zemí. Zatím máte dohodu s nizozemským pravicovým populistou Geertem
Wildersem, rakouskými Svobodnými (FPÖ), italskou Ligou severu (Lega Nord) a
Vlámským zájmem (Vlaams Belang) z Belgie, což nedostačuje.

LP:  Jsem  optimistická,  že  budeme  schopni  ustavit  politickou  skupinu  v  Evropském
parlamentu.  V  nejbližší  době  mám  naplánovanou  řadu  schůzek.

SP: Strana nezávislosti Spojeného království (UKIP), ačkoli euroskeptická, s vámi
odmítla spolupracovat. Její předseda Nigel Farage prohlásil o Front National, že je
antisemitskou stranou.

LP: A David Cameron zase říká, že členové UKIP jsou blázni a rasisté. Považuji za dobré, že
UKIP je stejně silnou stranou jako jsme my. Oni však již jsou členy politické skupiny EP (EFD –
pozn. DP) a vidí nás tedy jako konkurenci. Proto to urážlivé obvinění.

SP: Chtěla byste spolupracovat s UKIP?

LP: Jistě by to bylo možné. Máme stejný základní postoj k Evropě.

SP: Vy a vaši potenciální spojenci se shodujete ve vašem odporu vůči Evropské
unii. Co máte ale mimo to společného například s někým, jako je Geert Wilders?
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LP: To stačí!

SP:  On  však  podporuje  práva  homosexuálů,  zatímco  vy  jste  proti  uzavírání
homosexuálních sňatků.

LP: Proč bych se o tohle měla starat? Pro mě je boj za suverénní národ dostačující. Každý by
měl mít možnost volby v souladu s jeho vlastními hodnotami a historií, v rámci evropské
civilizace do které všichni patříme.

SP: Vyloučila jste možnost spolupráce s pravicovými extrémisty jakou např. řeckým
Zlatým úsvitem nebo německou neonacistickou NPD. A co německá euroskeptická
Alternativa pro Německo (AFD)?

LP: Oni musí teprve projevit  zájem o takovou spolupráci.  Sdílíme s AFD určitá názorová
stanoviska,  ale  oni  nejsou  lidová  strana.  Spíše  jsou  elitistickou  stranou  s  organizační
strukturou odlišnou od FN.

SP: Prochází Francie určitým druhem deprese?

LP: Něčím podobným. Kdysi jsme bývali jednou nejbohatších zemí na světě, v současnosti
jsme na cestě k rozvojové zemi. Úsporná opatření (austerity), která byla vnucena našim
lidem, nefungují. Lidé se nenechají rdousit bez toho, že by proti tomu revoltovali.

SP: Nicméně francouzský státní dluh je obrovský.

LP: A zůstane obrovský. Čím více úsporných opatření někdo prosadí, tím více bude trpět
ekonomický růst, nízký daňový příjem bude přetrvávat a rozpočtový deficit zvyšovat. Navíc,
vláda uspořila škrty v užitečných výdajích, namísto aby omezila výdaje škodlivé. Úspory měly
být učiněny v štědrém sociálním systému, který zaručuje přistěhovalcům stejnou ochranu,
jako našim občanům. Dále pak postihem zneuživání sociálních dávek a omezením příspěvků
Francie do rozpočtu EU, které se každým rokem zvyšují.

První část rozhovoru Interview with Marine Le Pen: ‘I Don’t Want this European Soviet Union’ ,
kterývyšel na stránkách Spiegel Online. Rozhovor vedl Mathieu von Rohr.
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